

"ကျွန်ုပ်တို့၏ ကျောင်းသားများနှင့် ဝန်ထမ်းများတို့၏ ဘေးကင်းလုံခြုံမှုနှင့် ချမ်းသာသုခ အတွက် သေချာစေရန်မှာ ကျွန်ုပ်တို့၏ နံပါတ်တစ် ဦးစားပေးချက်ဖြစ်ပါသည်။"
DeKalb ကောင်တီခရိုင်ကျောင်း သို့ မင်္ဂလာပါ။

2020-21 ကျောင်းစာသင်နှစ်အတွက် ကျွန်ုပ်တို့ ဆက်လက်ပြင်ဆင်နေစဉ် ယခုအပတ်သည် အကျိုးဖြစ်ထွန်းသည့် ရက်သတ္တပတ်ဖြစ်ပါသည်။

အုပ်ချုပ်ရေးဝန်ထမ်းများနှင့် ကျွန်ုပ်တို့ တင်ပြခဲ့သည့်အတိုင်း ပြီးခဲ့သည့် ပညာရေးဘုတ် အစည်းအဝေး အတွင်း၌ ကျောင်းစာသင်နှစ်အတွက် DeKalb ကောင်တီ ခရိုင်ကျောင်း (DCSD) ပြန်လည် ဖွင့်လှစ်ခြင်း အစီအစဉ်မှာ ဇူလိုင်လ 13 ရက်ကာလအတွင်း ဖြစ်ကြောင်း သင်တို့တော်တော် များများက သိရှိခဲ့ပြီးဖြစ်ပါသည်။ အစည်းအဝေးအတွင်း၌ ကျောင်းစာသင်နှစ်အား ဩဂုတ်လ 17 ရက်တွင် ရွှေ့ပြောင်း စတင်ရန် သဘောတူညီခဲ့ပြီး လက်ရှိ COVID-19 ရောဂါကူးစက်မှုအခြေအနေကို ထောက်ထား၍ ကျောင်းများအား အဝေးသင်/အဝေးမှ လေ့လာသင်ယူခြင်း မော်ဒယ်လ်ဖြင့် ဖွင့်လှစ်ရန် သဘောတူညီခဲ့ပါသည်။

ခရိုင်၏အစီအစဉ်သည် ကျွန်ုပ်တို့၏ လုပ်ဖော်ကိုင်ဖက်အမျိုးမျိုးများ၊ Georgia ပြည်သူ့ ကျန်းမာရေး ဌာန အပါအဝင်၊ DeKalb ကောင်တီ ကျန်းမာရေးဘုတ်အဖွဲ့၊ ရောဂါထိန်း ချုပ်ရေးနှင့် တားဆီးရေး စင်တာ (CDC) နှင့် Georgia ပညာရေးဌာန (GaDOE) တို့ထံမှ လက်ရှိ လမ်းညွှန်ချက်များနှင့် ပေါင်းစပ်စီစဉ်ထားပါသည်။ မိဘများ၊ ကျောင်းသားများ နှင့် ဝန်ထမ်းများတို့ထံမှ ရရှိသော တုံ့ပြန်ဖြေကြားချက်ပေါင်း 39,547 ခုမှ ထုတ်လုပ်ရရှိသည့် ပါဝင်သက်ဆိုင်သူများ ထည့်သွင်းပါဝင်မှုဆိုင်ရာ စစ်တမ်းမှ ရပ်ရွာအဖွဲ့အစည်း၏ တုံ့ပြန်ဖြေကြားချက်များသည်လည်း အစီအစဉ်အတွက် အချက်အလက်များ ထောက်ပံ့ပေးခဲ့ပါသည်။

ယခု ကျွန်ုပ်တို့ ဧရိယာအတွင်း၌ သိသာသော ကူးစက်ပျံ့နှံ့မှုကြောင့် အဝေးမှနေဖြင့် လေ့လာသင်ယူမှုက ကျွန်ုပ်တို့၏ အကောင်းဆုံးသော ရွေးချယ်မှုတစ်ခုဖြစ်ပါသည်။ သို့သော် လစဉ်အခြေခံအကြောင်းရင်းအပေါ်တွင် ပြန်လည် အကဲဖြတ်မှု ပြုလုပ်သွားမည် ဖြစ်ပါသည်။ ကျောင်းသား၏ အောင်မြင်တိုးတက်မှုအတွက် နှင့် ပျော်ရွှင်သော သင်ကြားမှုနှင့် လေ့လာ မှုအတွက် မြင့်မားသော မျှော်လင့်ချက်များဖြင့် ကျွန်ုပ်တို့ ထိန်းသိမ်းနေစဉ် ကျွန်ုပ်တို့၏ ပညာသင်ဆရာကျောင်းသားများနှင့် ဝန်ထမ်းတို့အား ပထမဦးဆုံး ရှေ့တန်းတင်ပါသည်။

ပြီးခဲ့သည့် ဇူလိုင်လ 15 ရက်နေ့က အဝေးမှ နည်းပညာဖြင့် ကြီးကြပ်သူဌာနမှူး စားပွဲဝိုင်း Atlanta ဂျာနယ်-ဖွဲ့စည်းပုံအခြေခံဥပဒေ အသိုင်းအဝိုင်းစကားဝိုင်း အတွင်း၌ အစီအစဉ် နှင့် အံ့ဖွယ်သော ကျွန်ုပ်တို့အဖွဲ့၏လုပ်ငန်းများကို ဆွေးနွေးရန် ကျွန်ုပ်တို့ပျော်ရွှင်မှုဖြစ်ခဲ့ပါသည်။ Facebook နှင့် YouTube ပေါ်တွင် ကြည့်ရှုပြီး အကြံပြုချက်များဖြင့် တုံ့ပြန်သူအယောက်စီတိုင်းတို့အား ကျွန်ုပ် ကျေးဇူးတင်ရှိပါသည်။ DCSD ကို ကိုယ်စားပြုရန် ကျွန်ုပ် အလွန် ဂုဏ်ယူမိပါသည်။

သည့်အပြင် ယခုအပတ်တွင်လည်း ကွင်းဆင်းအတွက် ဒေသ III ရှိ ကျွန်ုပ်တို့၏ အလွန်ကောင်းသော ကျောင်းများသို့ ကျွန်ုပ် သွားရောက်လည်ပတ်ခဲ့ပါသည်။ ကျောင်းများသို့ လည်ပတ်ကြည့်ရှုပြီး ဆရာ၊ များနှင့် တွေ့ဆုံပြီးသွားသည့်နောက်တွင် မိသားစုများနှင့် မိမိတို့၏ ခိုင်မာသော မိတ်ဖက်မှုများက ကျွန်ုပ်အား အလွန် နီးကြွစေခဲ့ပါသည်။ အတူတကွဖြင့် ကျွန်ုပ်တို့ ပိုမိုကောင်းမွန်အောင် လုပ်ဆောင်နိုင်ကြောင်း ခိုင်မာသော ဤမိတ်ဖက်မှုများက သက်သေပြနေပါသည်။

မိသားစုများ၊ ပညာသင်ဆရာကျောင်းသားများ၊ ဆရာ၊ မများနှင့် ကျောင်းအုပ်ကြီးများတို့နှင့် တွေ့ဆုံဆွေးနွေးမှုကို စီစဉ်ပေးသွားသော ဒေသဆိုင်ရာ ကြီးကြပ်သူဌာနမှူး Dr. Sean Tartt အား ကျေးဇူးတင်ပါသည်။ မိမိတို့၏ အလွန်ကောင်းသော အကြံပြုချက်များသည် ကျွန်ုပ်တို့၏ ကျောင်းသို့ ပြန်သွားရန်နှင့် ပြန်လည်ဝင်ရောက်ရန် အစီအစဉ်များကို အထောက်အကူပြုစေမည် ဖြစ်ပါသည်။

နောက်ဆုံးအနေဖြင့် ဇူလိုင်လ 16 ရက်နေ့က William Bradley Bryant စင်တာ နှင့် အွန်လိုင်း စာရင်းသွင်းခြင်း စင်တာ သို့ သွားရောက်လည်ပတ်ခွင့် ရရှိခဲ့သည်။ ကြားဖြတ် ဦးစီးချုပ် အချက်အလက် အရာရှိ Monika Davis နှင့်အတူ ကျွန်ုပ်တို့၏ အချက်အလက် နည်းပညာဆိုင်ရာ ဌာန၏အကြောင်းကို ထပ်မံလေ့လာရန် စင်တာ၌ လည်ပတ်ကြည့်ရှုခဲ့ပါသည်။ ကျွန်ုပ်တို့၏ ကျောင်းသားများ နှင့် ဝန်ထမ်းများ အရည်အသွေးရှိသော နည်းပညာမှ တဆင့် ပညာရေးမျှော်လင့်ချက်များအား ထိန်းသိမ်းထားကြောင်းသေချာစေရန် IT ၏ လုပ်ငန်းလုပ် ဆောင်မှုများအတွက် ကျွန်ုပ် အလွန် သဘောကျပါသည်။

ကျွန်ုပ်တို့၏ မိသားစုများ အတွက် အွန်လိုင်း မှတ်ပုံတင်စာရင်းသွင်းခြင်းနှင့် ဖောက်သည် ဝန်ဆောင်မှု အားကောင်းလာစေရန် အွန်လိုင်း မှတ်ပုံတင်စာရင်းသွင်းခြင်း/မှတ်တမ်းတင်ခြင်း မန်နေဂျာ Petra Boerner ၊ Monika Davis နှင့် Dr. Vasanne Tinsley ၊ ကျောင်းသားပံ့ပိုးမှု နှင့် ကြားဝင်ဆောင် ရွက်ခြင်း ဒုတိယ ကြီးကြပ်သူဌာနမှူး တို့၏ပူးတွဲကြိုးပမ်းလုပ်ဆောင်ပေးကြသည့်အတွက် ကျွန်ုပ် အထူးကျေးဇူးတင်ပါသည်။ ပူးပေါင်းဆောင်ရွက်ခြင်းသည် အိမ်မက်များကို အလုပ်ဖြစ်မြောက်စေပါသည်။

ကျွန်ုပ်တို့၏ 2020-21 ကျောင်းစာသင်နှစ်အား အဆင်သင့်ဖြစ်ရန်လုပ်ဆောင်နေစဉ် သာလွန်ထူး ချွန်သော ကျွန်ုပ်တို့၏ ဝန်ထမ်းများနှင့် အသိုင်းအဝိုင်းအဖွဲ့ဝင်များစွာတို့နှင့် တွေ့ဆုံသွားရန် ကျွန်ုပ် မျှော်လင့်ပါသည်။ သင့်အားလပ်ရက်မှာ ပျော်ရွှင်ပြီး ဘေးကင်းလုံခြုံပါစေ။

ကျိုးနွံစွာဖြင့်

Cheryl Watson-Harris ၊ ကြီးကြပ်သူဌာနမှူး